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els Collégis catalans i el Président del Sindicat, 
el qual aprovà totes les peticions, excepte la part 
que parla del nomenament del Président i Secre
tari del Collegi únic, per entendre el Consel 1er 
que aquests nomenaments han d’ésser fets direc- 
tament per tots els metges de Catalunya. Acaba 
el Dr. Corachan fent avinent l’interès extraordi
nari que va tenir el Sindicat en aquest assumpte 
fent totes les gestions necessàries per a arribar a 
unir totes les tendències en un dictament unie que 
el Sindicat aconsegui que fos acceptât per tots els 
Col-legis.

El Dr. Marimon demana la paraula i la presi
dència li fa avinent que aquesta qüestió no consta 
a l’O rdre del Dia i que, per tant, en tot cas ha de 
limitnr-se a la part de la Memòria que fa referen
cia a aquest assumpte. El Dr. Marimon demana 
que consti que havia demanat la paraula si bé 
renuncia a parlar en vista de les manifestacions 
de la presidència.

Després de les aclaracions del Dr. Corachan és 
aprovada la Memòria per unanimitat amb un vot 
de felicitació pel Sr. Secretari Dr. Fornells.

El mateix Dr. Corachan demana que degut a 
la importància de la qüestió dels Titulars esmen- 
tada en la Memòria del Sr. Secretari, es permeti 
que el Dr. Mestres i Miquel doni unes explica- 
cions a l'Assemblea de les gestions realitzades 
fins ara per a solucionar a satisfaccio de Testa
ment mèdie català aquest conflicte.

L ’Assemblea acorda, de conformitat amb el prec 
del Sr. Président del Consell, alterar l’ordre del 
dia de l’Assemblea, per a donar Hoc a qué el doc
tor Mestres Miquel faci l’exposició anunciada.

La presidència dona compte de què alguns as- 
sembleïstes han demanat la paraula, però com si- 
gui que aquesta qüestió no consta a l’Ordre del 
Dia, tal vegada seria preferible parlar-ne en l’ex- 
trem de proposicions que es formulin durant l’As
semblea.

Intervé el Dr. Coll per una qüestió d’ordre i 
diu que donada la cabdal importancia de Tassump- 
te, es passi una vegada per sobre dels costums es- 
tablerts en la discussió de l’Ordre del Dia i es 
parli ara de la qüestió dels Titulars.

El Dr. Artigalàs s’adhereix a les manifestacions 
del Dr. Coll, si bé diu que en definitiva l’interes- 
sant és que en aquesta Assemblea es parli en un 
moment o altre de l’assumpte dels Titulars.

Intervenen diversos Srs. Delegats els quals es

manifesten partidaris de parlar seguidament de 
l’assumpte dels metges Titulars i finalment la pre
sidència diu que es passarà a votació ordinaria 
si s’altéra o no l’Ordre del Dia, però com siguí 
que diversos Srs. Delegats demanen que sigui no
minal, després d’algunes aclaracions sobre els De
legats que hauran de prendre part en aquesta vo
tació, es procedeix a la votació nominal, acordant- 
se per majoria de vots que s’alteri l’Ordre del 
Dia per a parlar de l’assumpte deis Titulars.

El Dr. Casany demana coni a qüestió prèvia 
que la sessió d’aciuesta tarda s’acabi a les non. 
i que l’elecció de membres del Consell es fací com 
en l’Assemblea de l’any passat, a una hora rixa- 
da, que podría èsser a les dotze del vespre.

El Dr. Matas diu que no ho creu oportú, i la 
presidència prega a l’Assemblea que acordi l’hora 
d’acabar aquesta reunió, acordant-se que sigui a 
les 9, conforme a alió proposât pel Dr. Caca y. 
deixant per a la sessió del vespre el fixar í’hora 
de l’elecció de membres del Consell.

Passa a tractar-se de Tassiimpte dels metges 
Titulars.

El Dr. Artígalas fa ús de la paraula per a 
manifestar el seu agraïment per la campanya Pro- 
Titulars que han realitzat el Consell del Sindicat 
i la Ponéncia i d’una manera especial el Dr. Mes- 
tres i Miquel. Demana com quedaran els Titulars 
després de la Ilei darrerament publicada i proposa 
que el Sindicat demani a la Generalitat que con
creti com ha de quedar definitivament la qüestió 
dels Titulars i que en cas que es vagi a la seva 
dissolució es consulti el per qué no es segueix el 
mateix criteri amb altres funcionaris municipals.

El Dr. Tost demana que es llegeixin els acords 
de l’Assemblea extraordinària del setembre pas
sat.

El Dr. Nicolau fa ús de la paraula per a pro
testar de l’actuació del Sindicat i de l’Associació 
de Metges Sanitaris respecte a l’assumpte dels 
Titulars per entendre que no s’han cornplert els 
acords de l’Assemblea de setembre, i demana a 
l’Assemblea que manifesti si veu o no amb bons 
ulls l’actuació per eli referida, pregant a la vega
da una més enèrgica activitat per part d ’aquestes 
dues entitats.

El Dr. Soler Daniel intervé per a defensar l’ac- 
tuació de la Ponéncia Pro-Titulars. Diu que es 
proposa fer-ho' eli perqué no pot permetre que 
sigui el mateix Dr. Mestres i Miquel que hagi de


